
Lastniki Abanke za dokapitalizacijo
Iskanje svežega kapitala Kaj je o zdravju
banke razkril omejeni skrbni pregled
Ljubljana - »Upajmo, da to-
krat zadnjič odločamo o doka-
pitalizaciji Abanke in da priho-
dnje leto ne bo treba znova,«
je na včerajšnji skupščini tretje
največje domače banke njene
delničarje in upravo nagovoril
predsednik društva Mali delni-
čarji Slovenije Rajko Stankovič.
VANJA TEKAVEC
NEJC GOLE
Potem ko je septembra propadla
»jesenska« dokapitalizacija Aban-
ke Vipa, so njeni delničarji znova
odločali o povečanju osnovnega
kapitala. Z njo hoče uprava banke,
vodi jo Jože Lenič, zbrati najmanj
50 milijonov evrov in največ 90 mi-
lijonov svežega kapitala, s čimer so
se včeraj strinjali tudi delničarji.

Že tradicionalno dobro obiska-
na skupščina tudi tokrat ni minila
brez razprave in vprašanj upravi.
Delničarje najbolj zanima, kaj je
o zdravju banke razkril omejeni
skrbni pregled, ki ga je pred krat-
kim opravila londonska svetovalna
družba ERC.

»Ali uprava banke lahko potrdi,
da so računovodski standardi banke
pripravljeni po najvišjih standardih
dobrega gospodarja, da je kreditni

portfelj banke ustrezno ovredno-
ten in da bo banka s tokratno doka-
pitalizacijo izpolnila vse zahteve BS
za povečanje kapitalske trdnosti,«
je upravo pobaral Rok Pivk z Zava-
rovalnice Triglav. Jože Lenič se je
pojasnilom izognil, obljubil je le, da
bo uprava pomembne informacije
razkrila pravočasno, »v prospektu
za dokapitalizacijo«.

Odločitve, ali bo Triglav sodelo-
val na skupščini, sicer še vedno ni.
Nadzorniki Triglava so o tem govo-
rili na dopoldanski seji, vendar do
skupščine, ki se je začela ob 13. uri,
še niso sprejeli dokončnega stali-
šča; tudi zato, ker so imeli premalo
časa za proučitev izsledkov ome-
jenega skrbnega pregleda banke.
Triglavu včeraj tudi ni uspelo ime-
novati Aleksandre Vukovič Kačar
v nadzorni svet (NS) Abanke. To je
uspelo Gorenjski banki, ki jo bo v
NS zastopal bančnik v pokoju Jan-
ko Gedrih.
Decembra skupščini
NKBM in NLB
Na skupščini NKBM bodo delničar-
ji odločali o dokapitalizaciji banke
in o dovoljenju upravi, da izda nove
delnice, ki se lahko izdajo za zame-
njavo hibridnih dolžniških instru-
mentov ali hibridnega posojila v

znesku 150 milijonov evrov. Glav-
ne besede na skupščini pa tokrat ne
bodo nosili državni lastniki, ki jim
je ATVP odvzela glasovalne pravice.
Potrditev dokapitalizacije bo tako
odvisna predvsem od tujih lastni-
kov. Poljska depozitna institucija,
ki zastopa delničarje, ki so kupili
delnice NKBM na varšavski borzi,
ima devetodstotni delež, po dobra
dva odstotka imata NFD 1 in sklad
East Capital Fund, dober odstotek
pa sklad Salink Limited.

Zaradi zahtev evropske komisije
bodo delničarji NLB 14. decembra
odločali o sveži dokapitalizaciji
banke v znesku 1,9 milijona z izda-
jo novih delnic banke, ki jih bosta
vplačala Kad in Sod. Ta znesek del-
nic bo vplačan po ceni 8,35 evra, s
čimer bo, upoštevajoč še lanski na-
kup delnic NLB Kada in Soda, dose-
žen skupni cenovni popust, ki ga še
dovoljuje komisija. Poleg tega bodo
delničarji v skladu z odločbo evrop-
ske komisije odločali tudi o zame-
njavi hibridnih obveznic oziroma
hibridnega posojila države Novi
Ljubljanski banki v znesku 320 mi-
lijonov. To posojilo bo skupaj s pri-
padajočimi obrestmi (v skupnem
znesku 352 milijonov) zamenjano
v navadne kosovne delnice NLB po
ceni 36,75 evra za delnico.
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